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P R O T O K Ó Ł  Nr IV / 2003 
 

obrad IV sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 13 lutego  2003 roku 

 
Obecnych na sesji 21 Radnych, tj. 100 %. 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 
 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad IV sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym 
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
10. Uchwalenie Statutu Sołectwa Wsi: 

a) Bledzianów  
b) Jesiona 
c) Kochłowy 
d) Korpysy 
e) Kotowskie  
f) Kozły 
g) Kuźniki 
h) Marydół  
i) Myje  
j) Niedźwiedź 
k) Olszyna  
l) Pustkowie Południe 
m) Pustkowie Północ 
n) Rogaszyce 
o) Rojów 
p) Siedlików 
q) Szklarka Myśslniewska  
r) Szklarka Przyg. 
s) Turze 
t) Zajączki  

11. Uchwalenie Statutu Dzielnic: 
       a) nr 1 
       b) nr 2 
       c) nr 3 
       d) nr 4 
       e) nr 5 
       f) nr 6 
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12. Podjęcie uchwał w sprawie:  
      a) udzielenia bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego osobom  
          fizycznym w prawo własności jeżeli nieruchomość jest przeznaczona lub wykorzystywana  
          na cele mieszkaniowe, 
      b) nabycia nieruchomości położonej we wsi Olszyna i zaliczenie jej do kategorii dróg  
          wewnętrznych, 
      c) wyłączenia Miasta i Gminy Ostrzeszów z obszaru chronionego krajobrazu „Wzgórza  
          Ostrzeszowskie i Kotlina Odolanowska”,  
      d) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2003 rok, 
      e) zatwierdzenie planów pracy sta łych Komisji Rady Miejskiej na 2003 rok,  
      f) delegowania radnych do Społecznych Komisji Mieszkaniowej, 
      g) powołania przedstawicieli Miasta i Gminy Ostrzeszów w Związku Miasta Polskich, 
      h) reprezentowania Miasta i Gminy w Stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia 
          i Studiów Samorządowych w Poznaniu, 
      i) reprezentowania Miasta i Gminy w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski , 
      j) zmiany statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy, 
      k) zamiany nieruchomości Skarbu Państwa (Sąd Rejonowy) a Miastem i Gminy Ostrzeszów. 
13. Zaopiniowanie wniosków o zmianę charakteru użytkowania gruntu z rolnego na leśny 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
15. Sprawy różne i informacje 
16. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady     
                         IV sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna do obradowa-                            
                         nia i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
 
Do p-ktu 2-go Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza zaproponował wycofanie z porządku  
                         obrad „zaopiniowanie wniosku o zmianę charakteru użytkowania gruntu  
                         z leśnego na nieleśny” 
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) wycofała z porządku obrad  
                         „zaopiniowanie wniosku o zmianę charakteru użytkowania gruntu z leśnego 
                         na nieleśny”. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad IV sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny Jan Góra. 
                         Radny Jan Góra wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) wybrała radnego Jana Górę                      
                         Sekretarzem obrad IV sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej 
                       Radna Elżbieta Derendal - Sekretarz obrad III sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji. 
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                        Rada jednogłośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Ryszard Szymański podziękował za ustawienie znaków ograniczających            
                         prędkość pojazdów na ulicach w obrębie szkół  oraz za pełnienie dyżurów  
                         na przejściach dla pieszych przed szkołami. 
                         Wniósł o przywrócenie przystanku PKS dla wysiadających na Os.Zamkowym, 
                         a likwidację przystanku PKS przy Urzędzie Miasta i Gminy, który jest źle 
                         umiejscowiony (linia ciągła na jezdni). 
                         Radny Henryk Kajser zapytuje czy podjęto działania w celu likwidacji problemu  
                         zalewania posesji we wsi Rojów przy drodze nr 449 (droga powiatowa).  
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabra ł głosu. 
 
Do p-ktu 9-go Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawil projekt uchwały. 
                         Rada Miejska 15 g łosami „za”, 2 „przeciw”,  4 „wstrzymujacymi” podjęła 
                         uchwałę. 
                         Uchwała Nr IV/24/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  
Do p-ktu 10-go Uchwalenie Statutu Sołectwa Wsi: 
                           Radny Henryk Mackanić – Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej 
                           przedstawi ł Radzie projekty Statutów dla wszystkich wsi w gminie. 
                           Radny Henryk Kajser stwierdza, że zapisy § 9 ust. 8 i 11 są nie wykony- 
                           wane przez so łtysa i nie powinny być w Statucie. 
                           Radny Sławomir Odrobiński stwierdza, że nie prawdą jest iż § 9 ust. 8 i 11 
                           Statutu jest nie wykonywany przez sołtysa ponieważ mieszkaniec wsi może 
                           zwrócić się do sołtysa o potwierdzenie danych zawartych we wniosku 
                           o przyznanie zapomogi. O ile chodzi o sprawy finansowe to mają ukazać  
                           się przepisy, które będą pozwalały na prowadzenie spraw finansowych  
                           przez Radę Sołecką. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ma odczytywać projekty 
                           uchwał dla poszczególnych sołectw. 
                           Rada Miejska 19 g łosami „za”, 2 „wstrzymującymi”  wyraziła wolę 
                           odczytywania projektów uchwa ł poszczególnych wsi bez załącznika. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie  
                           Statutu Sołectwa Wsi: 
                           a) Bledzianów 
                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/25/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

                    b) Jesiona 
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                               Rada Miejska 20 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/26/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                           c) Kochłowy 
                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/27/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                      d) Korpysy 
                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/28/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    e) Kotowskie  

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/29/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    f) Kozły 

                               Rada Miejska 20 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/30/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    g) Kuźniki 

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/31/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    h) Marydół  

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/32/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    i ) Myje  

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/33/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    j) Niedźwiedź 

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/34/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                   k) Olszyna 

                               Rada Miejska 20 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/35/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    l) Pustkowie Południe 

                               Rada Miejska 20 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/36/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    ł) Pustkowie Północ 

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr IV/37/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                  m) Rogaszyce 

                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr IV/38/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                   n) Rojów 

                              Rada Miejska 16 g łosami „za”, 5 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę. 
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                        Uchwała Nr IV/39/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                   o) Siedlików 

                              Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr IV/40/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                          p) Szklarka Myśslniewska 
                              Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 

                       Uchwała Nr IV/41/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                   r) Szklarka Przyg. 

                              Rada Miejska 20 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr IV/42/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                   s) Turze 

                              Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr IV/43/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                   t) Zajączki  

                              Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                       Uchwała Nr IV/44/2003 stanowi załącznik do protokołu 

 
Do p-ktu 11-go Uchwalenie Statutu Dzielnic: 
                           Radny Henryk Mackanić – Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej 
                           przedstawi ł Radzie projekty Statutów dla wszystkich dzielnic w gminie.                            
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ma odczytywać projekty 
                           uchwał dla poszczególnych dzielnic. 
                           Rada Miejska 19 g łosami „za”, 2 „wstrzymującymi”  wyraziła wolę 
                           odczytywania projektów uchwa ł poszczególnych dzielnic bez załącznika. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie Sta- 
                           tutu Dzielnic: 
 

a) nr 1 
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr IV/45/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

b) nr 2 
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

                                Uchwała Nr IV/46/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

c) nr 3 
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

                                Uchwała Nr IV/47/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

d) nr 4  
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

                                 Uchwała Nr IV/48/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

e) nr 5 
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

                                 Uchwała Nr IV/49/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

f) nr 6 
Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

                                 Uchwała Nr IV/50/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
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Do p-ktu 12-go Podjęcie uchwał w sprawie:  
                           a) udzielenia bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa użytkowania          

    wieczystego osobom fizycznym w prawo własności jeżeli nieruchomość     
    jest przeznaczona lub wykorzystywana na cele mieszkaniowe  
   Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił powyższy projekt uchwały. 
    Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
    Radny Henryk Kajser zapytuje o jak wysoką kwotę pienięzną chodzi. 
    Zstępca Burmistrza odpowiedział, że kwota nie jest ustalona. 
    Do Urzędu wpłynęło około 100 wniosków w sprawie zamianu użytkowania 
    wieczystego na własność. 
    Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr IV/51/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Obrady sesji opuścił Radny Adam Zawada.  
 
b) nabycia nieruchomości położonej we wsi Olszyna i zaliczenie  

                               jej do kategorii dróg  wewnętrznych  
                               Mariusz Witek przedstawi ł projekt uchwały.   
                               Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

    Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr IV/52/2003 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                           c) wyłączenia Miasta i Gminy Ostrzeszów z obszaru chronionego                    

    krajobrazu „Wzgórza Ostrzeszowskie i Kotlina Odolanowska” 
    Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Komisje Rady  Miejskiej pozytywnie zaopiniowa ły powyższy projekt 
    uchwały. 
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił pismo Towarzystwa Przyjaciół   
    Ziemi Ostrzeszowskiej oraz do kogo pismo jest skierowane do wiadomości. 
    Powyższe pismo stanowi załącznik do protokołu. 
     
Na obrady sesji wrócił radny Adam Zawada. 
   
    Stanisław  Wabnic poinformował, że: 

- gmina od 8 lat jest w obszarze krajobrazu chronionego,  
- występował o obniżkę cen gazu dla mieszkańców, którzy chronią     
   środowisko i ogrzewają swoje domy gazem (w II kadencji Rady Miejskiej 

                                  ale bez pozytywnych efektów.  
                               Radny Henryk Kajser zapytuje czy projekt uchwa ły był uzgadniany  
                               z Wojewodą. 
                               Stanisław Wabnic odpowiedział, że projekt nie był uzgadniany  
                               z Wojewodą. Nie wiadomo czy Wojewoda przychyli się do uchwały. 
                               Bolesław Grobelny – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Ostrzeszowskiej    

    stwierdził, że: 
- radni winni przemyśleć i rozważyć dokładnie projekt uchwały, 
- powinien się czuć się obrażony iż nie został powiadomiony i zaproszony  
   do dyskusji w sprawie obszaru krajobrazu chronionego.  
Apeluje o głosowanie przez radnych „za” i „przeciw”.  

                               Radny Aleksander Józefiak podkreślił, że: 
- projekt uchwały był dokładnie przeanalizowany na posiedzeniach sta łych  
  Komisji Rady Miejskiej, 
- radni sa reprezentantami mieszkańców i w ich imieniu podejmują uchwały. 
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                               Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy wyjaśniała, że uchwała 
                               jest wnioskiem do Wojewody, a jak będzie rozpatrzona trudno przewidzieć. 
                               Rada Miejska 20 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/53/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30 minutową  przerwę w obradach 
(godz. 14,35 – 15,05) 
 
Po przerwie nie wróciła na obrady radna Mieczysława Szymańska. 
 

                     d) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2003 rok 
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 
    Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr IV/54/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           e) zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2003 rok  
                               Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 
                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (20 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr IV/55/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           f) delegowania radnych do Społecznych Komisji Mieszkaniowej  
                               Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 
                               Zgłaszanie kandydatur do Społecznej Komisji Mieskaniowej: 
                          - radny Adam Zawada zgłosił kandydaturę radnego Marka Pohla, 
                          - radny Zygmunt Ostrowicz – radnych: Jana Górę i Zygmunta Lizakow- 
                            skiego, 
                          - radna Krystyna Sikora – Antoniego Obsadnego. 
                          Zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
                          Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwała Nr IV/56/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                           
                               Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawil nastepujące projekty 
                               uchwał:  

  g)  powołania przedstawicieli Miasta i Gminy Ostrzeszów w Związku  
     Miasta Polskich 

                           Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwała Nr IV/57/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
h) reprezentowania Miasta i Gminy w Stowarzyszeniu Wielkopolski 

                               Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu  
                               Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr IV/58/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           i)  reprezentowania Miasta i Gminy w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów    

     Wielkopolski 
                                Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr IV/59/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
                            j) zmiany statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  

    Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
    Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 
    uchwały. 
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    Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
    Uchwała Nr IV/60/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           k) zamiany nieruchomości Skarbu Państwa (Sąd Rejonowy) a Miastem  
                                i Gminy Ostrzeszów 
                                Mariusz Witek przedstawił projekt uchwały. 
                                Stanisław Wabnic poinformował, że są zamiary likwidacji w Ostrzeszowie 
                                Sądu Rejonowego i Prokuratury. W związku z tym odbyło się spotkanie 
                                z Sędzią Wojewódzkim  i wizja lokalna proponowanych dla Sądu obiektów 
                                to jest obiektu Domu Kultury, który odpowiada na umieszczenie w nim  
                                Wydziału Sądu – Ksiąg Wieczystych, który będzie komputeryzowany,  
                                a w obecnym pomieszczeniu nie może być skomputeryzowany. 
                                Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo (bez daty) skierowane  
                                do Rady Miejskiej w sprawie sprzeciwu dotyczącego zamiany budynków 
                                Domu Kultury  na budynek Ksiąg Wieczystych.  
                                Pismo stanowi za łącznik do protokołu.  
                                Lech Janicki – Starosta poinformował o: 
                                - zamiarze likwidacji Sądu i Prokuratury w Ostrzeszowie,  

- propozycjach zmian ilości powiatów na mapie Polski – ograniczenie 
   o 20 %, 
- ograniczeniu wydatków w budżecie starostwa, 
- nie posiadaniu przez powiat odpowiednich budynków na dzia łalność  
  Sądu, 
- utworzeniu centrum ratownictwa ponieważ mamy lepsze warunki niż  
   Kępno, 
- w powiatach nie będzie weterynarii, 
- nie w każdym powiecie będzia nadzór budowlany. 
Zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały i wsparcie w sprawie utrzymania 
powiatu. 

                                Radny Jan Góra podkreślił iż: 
- należałoby się zastanowić nad lokum dla Ostrzeszowskiego Centrum        
  Kultury gdyż budynek po księgach wieczystych raczej nie, 
- do rozważenia rozbudowa kino-teatru.  

                                Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
                                Sportu i Zdrowia poinformowa ł, że: 

- Komisja branżowa dokładnie przeanalizowała i dokonała wizji obiektów  
  OCK i proponowanych na działalność OCK,  

                                - nie wszystkie zajęcia muszą odbywać się w budynkach OCK, 
                                - należy zastanowić się nad strukturą OCK. 
                                Radny Henryk Mackanić rozważa, nie mamy pewności, że dokonamy  
                                zamiany budynków a Sąd zostanie przeniesiony do Kępna i zostaniemy 
                                z budynkiem po księgach wieczystych do remontu. 
                                Stanisław Wabnic podkreślił, że: 

- jest założenie, aby gmina zyskała przy zamianie budynków, 
- o ile nie będzie powiatu to nie dokonamy zamiany. 
Lech Janicki wyjasnił, że w m-cu styczniu br. Spółdzielnia Inwalidów 
wypowiedziała Sądowi dzierżawę pomieszczeń dla Wydziału Cywilnego 
i stąd problem dla Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. 

                                Jerzy Szulczyński - Prezes Stowarzyszenia Edukacji Artystycznej Dzieci 
                                i Młodzieży zapytuje czy warto dokonywać zamiany budynków – budynek 
                                ksiąg wieczystych jest w bardzo złym stanie. 
                                Stwierdza, że rozbudowa kino-teatru będzie nie wiele droższa niż remont 
                                budynku ksiąg wieczystych. 
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                                Kółka zainteresowań gdyby działały w szkołach nie do objęcia przez pro- 
                                wadzących. 
                                Podkreśla, że należy szeroko przedyskutować temat w gronie kierownictwa 
                                OCK, instruktorów i nauczycieli.  
                                Radny Arkadiusz Suchanecki zg łosił wniosek: wycofać z porządku obrad 
                                omawiany temat tj. projekt uchwa ły w sprawie zamiany nieruchomości  
                                Skarbu Państwa (Sąd Rejonowy) a Miastem i Gminy Ostrzeszów. 
                                Zapytuje jakie będą ekonomiczne skutki proponowanej zamiany. 
                                Mariusz Witek podkreślił, że: 

- podjęcie pozytywnej uchwały umożliwi prowadzenie dyskusji nie o likwi- 
                                  dowanie Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie, 

- likwidacja powiatu to powiększenie bezrobocia i likwidacja wszystkich 
   placówek powiatowych. 

                               Głosowanie wniosku w sprawie wycofania z porządku obrad sesji 
                                projektu uchwały w sprawie „zamiany nieruchomości Skarbu Państwa        
                                a Miastem i Gminy Ostrzeszów” – 1 głos „za”, 16”przeciw”,3„wstrzy- 
                                mujace”. 
                                Rada Miejska 16 głosami „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujacymi”  
                                podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr IV/61/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         Obrady sesji opuścił radny Sławomir Odrobiński. 
 
Do p-ktu 13-go Zaopiniowanie wniosków o zmianę charakteru użytkowania gruntu 
                           z rolnego na leśny 
                         Maiusz Witek –Zastępca Burmistrza przedstawił wniosek Piotra        
                         Pyty zamieszkałego w Siedlikowie 26 w sprawie zmiany charakteru 
                           użytkowania gruntu z rolnego na leśny skierowany przez Starostwo  
                           Powiatowe do Burmistrza Miasta i Gminy. 
                         Rada Miejska jednmogłośnie (19 głosów „za”) pozytywnie zaopinio- 
                         wała wniosek Piotra Pyty o zmianę charakteru użytkowania gruntu 
                         z rolnego na leśny. 
 
Do p-ktu 14-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Burmistrz wyjaśnił, że: 

- przystanek PKS dla wysiadających na Osiedlu Zamkowym zostanie  
  przywrócony, 
- radny Ryszard Szymański otrzyma odpowiedź na piśmie. 
Zastęępca Burmistrza wyjaśnił, że zostaną zakupione rury  na przejazdy 
do posesji pomimo, że nie jest to droga gminna (droga powiatowa).  
  

Do p-ktu 15-go Sprawy różne i informacje 
                           Radny Marek Pohl z łożył krótką informacje z działalności Komisji 
                           Mieszkaniowej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                           
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił Radzie Miejskiej apel w sprawie  
                           Sądu i Prokuratury, który Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) zaakceptowała 
                           Podjęty apel stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Burmistrz zwróci ł się do radnych o wyrażenie zgody na zarezerwowanie  
                           w budżecie gminy na rok 2003 kwoty 300.000 z ł na projekty dotyczące 
                           terenów wiejskich – budowa kanalizacji oraz sal gimnastycznych, które 
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                          mogą być dofinansowane ze środków SAPARD. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) zaakceptowała propozycję 
                           Burmistrza. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował: 
- kolejna sesja Rady odbędzie się 6 marca br., 
- na dzień 20 marca zaplanowano szkolenie dla radnych w sprawie ustawy o wychowaniu  
      w trzeźwości i przeciwdziałaniu  alkoholizmowi, 
- 1 marca mija termin składania oświadczeń o działalności gospodarczej małżonków 

radnych. 
 
Radny Jerzy Koszarny wniósł o załatwienie opinii prawnej w sprawie po łączenia Spółki 
Wodno-Ściekowej „Strzegowa” i Wodociągów Ostrzeszowskich spółka z o.o. 
 
Bolesław Grobelny – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Ostrzeszowskiej 
w swoim wystąpieniu miał pretensje o nie promowanie walorów ziemi ostrzeszowskiej 
i obszaru krajobrazu chronionego.  
 
Do p-ktu 16-go Zakończenie 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady IV sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 38 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 16. 
 
 

               Sekretarz  
obrad IV sesji Rady Miejskiej 
 
               Jan Góra 

 

 


